



FARMOSA 古城假期旅遊(新)有限公司
HOLIDAY TOUR (S) PTE LTD TA. 426

101 UPPER CROSS STREET, #B1-19/20 PEOPLE'S PARK CENTRE, S'PORE 058357.

TOUR TEL: (65) 6534 1133 FAX: (65) 65342888 TICKETING TEL: (65) 65341234 FAX: (65) 65343786

E-mail: sales@farmosa.com.sg Co. Regn. No. 198202509H

4D3N KUCHING EXPERIENCE

(Land Tour-Min 2 To Go)

TRAVELING PERIOD: TILL 2020

Day 1 Airport – Hotel

Upon arrival at Kuching International Airport, you will meet by our local representative and transfer to your hotel. The rest of the day is you're to spend at leisure.

集合在机场乘搭航班飞往东马-砂劳越, 有猫城之称的古晋。抵境后, 送往入住酒店。

Day 2 Sarawak Cultural Village – City Tour – Sunset Cruise (B, L)

砂拉越文化村 - 市区游 - 黄昏游船

Breakfast at hotel; proceed for a 45 minute's ride to Sarawak Cultural Village, to explore on your own, Sarawak's very own Living Museum. Nestled at the base of Mount Santubong, the Village has full-size reconstructions of traditional abodes of ethnic groups in Sarawak. Highlights of this tour are the traditional longhouse of the Iban people and a 45 minute cultural show that simply cannot be missed. Lunch is served at the Budaya Restaurant of the village. After lunch, proceed to Kuching City Tour to visit the Sarawak Museum bypassing the city centre including the Chinatown, Tua Pek Kong Chinese Temple, Main Bazaar, Waterfront and some heritage buildings as well as the old State Mosque. Later transfer to the Waterfront jetty to embark on the Sunset Cruise at 5pm. The cruise will take about 90 minutes along the Sarawak River. After the cruise, transfer back to hotel.

早上享用酒店早餐后, 前往参观砂劳越文化村, 在文化村的歌剧院观赏长达 45 分钟的歌舞文化表演。午餐后, 接着参观古晋市区游览如砂劳越博物馆, 途经可观看到古晋的古老城市如唐人街、古庙大伯公、河滨公园以及一些殖民时期的建筑。后前往海滨码头乘搭下午 5 时的夕阳渡轮, 沿着砂劳越河, 沿途需时 大约 90 分钟。后返回酒店休息。

Day 3 Semenggoh Wildlife Centre – Borneo Highland Resort – Anah Rais Longhouse (B, L)

实蒙谷野生动物护育中心 - 婆罗洲高原度假村 - Anah Rais 长屋

Breakfast at hotel; early pick up at 8am for a 30 minute ride to Semenggoh Wildlife Centre, experience a rare opportunity to enjoy close encounters with semi-wild orang utans. Then take a scenic 30 minute drive passing through lush green countryside dotted with paddy fields, pepper gardens and rubber plantations and flanked by jungle-clad mountains before arriving at the foothills of Borneo Highland Resort. Vegetarian lunch will be served at the resort. A highland rainforest tour will cover the Kalimantan Border Lookout Point, Flower Nursery, Organic Farm and garden area. Later, guests will be transferred to the foothills by the resort vehicle where our tour representative will be waiting. Continue the journey by taking a 5 minute ride to the Bidayuh Longhouse, Anah Rais, which was built about 200 years ago. The Bidayuh or Land Dayaks are very warm and gentle people well known for their hospitality and are reputed to be the best makers of tuak or rice wine. Transfer back to hotel after the tour.

实蒙谷野生动物护育中心 (Semenggoh Wildlife Center) 位于距离古晋市约 30 分钟车程, 整个中心就在雨林当中, 范围颇大, 以前居住郊区的居民都喜欢将红毛猩猩当宠物, 后来政府立例规定不得收养野生动物, 故便开放此中心, 以将这群失去父母、自小在人类环境下长大的红毛猩猩重新训练, 并放回森林中自己生活。现在中心内的红毛猩猩有 24 只, 每只都有自己的名字。每日 09:00 和 15:00 都是喂食时间, 员工会将水果放到平台上, 要求猩猩自己爬下来觅食。观赏红毛猩猩, 记得要保持肃静, 也记得穿上布鞋、雨衣, 带著防蚊液与长镜头。在野外看到野生红毛猩猩, 跟在动物园、马戏团裡看到红毛猩猩, 会让人有不同的感动。接着驱车前往婆罗洲高原度假村 (从长屋出发大约 5 至 10 分钟车程)。游客将乘坐度假村的交通接送服务前往餐厅享用午餐 (*只限素食套餐而已)。午餐后, 开始了高地雨林之旅, 如: Kalimantan 边境观景台、花圃、有机农场及花园区。参观完后乘坐度假村的交通接送返回 (大约 1600hrs)。然后, 驱车约 5 分钟前往参观 Bidayuh, Anah Rais 长屋。游览后, 接着由导游/司机送返市区酒店休息。

Day 4 Hotel – Airport (B)

Breakfast at hotel and free at leisure till check out. Transfer to airport for departure

早上享用酒店早餐后, 自由活动, 后送往机场返回新加坡。



HOTEL NAME (SGD Dollars)	TWIN / TRIPLE	SINGLE	CHILD with BED	CHILD without BED	EXTENSION NIGHT WITH BF		
					SGL/TWIN	EXTRA BED	BF for CHILD
ARIVA GATEWAY 3* - SUP	358	448	268	228	78	38	18
LOT 10 BOUTIQUE HOTEL 3* -ROH	358	458	268	218	88	38	18
ABELL HOTEL 3* - SUP	368	468	288	238	88	38	18
IMPERIAL HOTEL 4*-ROH	378	498	298	228	98	48	18
GRAND MARGHERITA 4*-SUP	388	508	328	238	88	38	18
RIVERSIDE MAJESTIC HOTEL -ASTANA 4*-SUP	388	518	328	238	98	48	18
THE WATERFRONT 4*-PREMIER (TWN ONLY)	388	518	328	238	98	48	18
HILTON KUCHING 5*-STD	418	548	348	248	108	58	25
PULLMAN KUCHING 5* -SUP	428	588	348	248	118	58	25

Package Includes :

- Return Land Transfer
- 3 Night's Accommodation with Breakfast + 2 Lunches
- Sarawak Cultural Village Tour / City Tour / Sunset Cruise
- Semenggoh Wildlife Centre / Borneo Highland Resort / Anah Rais Longhouse

